
گروه سینما و تلویزیون - سریال »تب و تاب« به نویسندگی و کارگردانی داریوش مختاری 
با ضبط صحنه های خارجی جلوی دوربین رفت.

»مهدی شــفیعی« تهیه کننده ســریال تب و تاب درباره روند ساخت این مجموعه گفت: 
تصویربرداری سریال »تب و تاب« با موضوع ملودارم اجتماعی از روز یکشنبه )۲۱ شهریورماه( 
با ضبط صحنه های خارجی آغاز شــد. این ســریال با موضوع خانواده ایرانی و توجه به سبک 
زندگی آماده می شــود.وی افزود: در این مجموعه تلاش شــده تا موضوعاتی که خانواده با آن 
درگیر اســت را در بســتر یک ملودرام اجتماعی روایت کنیم. این سریال در ۲۵ قسمت آماده 
خواهد شد و امیدواریم طبق برنامه ریزی کار پیش برود.او در ادامه درباره پیش بینی خود از زمان 
تصویربرداری سریال گفت: در شرایط معمول با تلورانس ۵ تا ۱۰ درصدی سریال نزدیک به 
۶ یا ۷ ماه تصویربرداری دارد، اما متاسفانه شرایط با توجه به شیوع کرونا قابل پیش بینی نیست. 
تمهیدات لازم برای پیشگیری در کار انجام می شود، اما ابتلا به بیماری قابل پیش بینی نخواهد 
بود. با توجه به این مهم که ســریال تعدد بازیگر و تنوع لوکیشــن خواهد داشت، امیدواریم که 
بدون مشکل و بروز اتفاقات غیرمترقبه کاری باکیفیت و درخور توجه ارائه دهیم.در این سریال 
بازیگرانی همچون محمود پاک نیت، فرشته سرابندی، حدیث نیکرو، خیام وقار، عطا عمرانی، 
نسرین مرادی، فهیمه مومنی، ریحانه رضی، افسانه ناصری و... به ایفای نقش می پردازند.نویسنده 

و کارگردان این سریال هم داریوش مختاری است.
ســریال »تب و تاب« در گروه فیلم و ســریال شبکه دو سیما تولید می شود. نویسندگی 
سریال پر مخاطب »اغما« و کارگردانی فیلم تلویزیونی »دل شوره« از آثار مهم داریوش مختاری 

کارگردان مجموعه »تب و تاب« است.

گروه سینما و تلویزیون - فیلمبرداری سریال تاریخی »جیران« به کارگردانی حسن فتحی 
این روز ها در شهر قزوین ادامه دارد.

پس از آنکه تمامی عوامل گروه سریال جدید حسن فتحی واکسن کرونا دریافت کردند، 
تصویربرداری سریال تاریخی »جیران« در شهر قزوین ادامه پیدا کرد.

فیلمبرداری بخش هایی از این سریال پیش از این در شهر های خوانسار و گلپایگان انجام 
شد و گروه پس از بازگشت به تهران به دلیل عدم واکسیناسیون ادامه تصویربرداری را متوقف 
کردند. سرانجام پس از واکسیناسیون تیم توسط دانشکده علوم پزشکی قزوین، فیلمبرداری در 

این شهر تاریخی ادامه پیدا کرد.
سریال »جیران« به کارگردانی حسن فتحی و نویسندگی احسان جوانمرد و حسن فتحی و 
تهیه کنندگی اسماعیل عفیفه، قرار است سال ۱۴۰۰ به صورت اختصاصی از فیلیمو پخش شود.

بهرام رادان، پری ناز ایزدیار، امیرحسین فتحی، امیرجعفری، رویا تیموریان، مهدی پاکدل، 
رعنا آزادی ور، کتانه افشاری نژاد، ستاره پسیانی، غزل شاکری، مرتضی اسماعیل کاشی، هومن 
برق نورد، مهدی کوشکی، سمیرا حسن پور، فاطمه مسعودی فر، بهناز نازی، غلامرضا نیکخواه، 
سیاوش چراغی پور، محمد شیری، حمیدرضا نعیمی، رضا جهانی، الهام نامی، نهال دشتی، سینا 
رازانی، بهنام شرفی، پاشا جمالی، حسن موذنی، نسرین نکیسا، محمد مژدهی، عباس توفیقی، 
فرشید صمدی پور، عباس ظفری، راستین عزیزپور، علی اشمند، پرویز بزرگی، رضا داودوندی 

و با حضور مریلا زارعی در نقش مهدعلیا بازیگران این سریال تاریخی هستند.

ادامه فیلمبرداری سریال جدید حسن فتحیسریال »تب و تاب« جلوی دوربین رفت
 در قزوین

سینما و تلویزیون 8
گروه سینما و تلویزیون- حتما 
تا کنون از ســوی برخی از هنرپیشه ها 
)اغلب قدیمی( شنیده اید که از فراموش 
شدنشان از سمت سازندگان شاکی اند 
و از نبود پیشنهاد مناسب برای کار گله 
می کنند. اغلب این چهره ها، روزگاری 
درخشــان و پرکار بوده و حتی زمانی 
نه چنــدان دور بــرای انتخاب نقش 

از میــان چندین پیشــنهاد 

گوناگون سرگردان می شدند اما حالا 
برای پیشــنهاد بازی در یک سریالِ به 
قول یکــی از همین عزیزان »آب دوغ 
خیاری« هم خداراشکر کرده و سریعا 

پیشنهاد را قبول می کنند.
بــه طــور حتم کهولت ســن و 
فقــدان طراحی نقش های مناســب 
بــرای این گروه ســنی یکی از دلایل 
اصلیِ به حاشیه رانده شدن بازیگران 
محســوب می شــود؛ اما در 
ایــن میان، دلایــل دیگری 
هــم وجــود دارد که این 

علت ها را برای شما 

از زبــان دو بازیگر پیشکســوت نقل 
خواهیم کرد.

آنچــه در ادامه می خوانید، اظهار 
نظرهــای مجید مظفــری و محمود 
جعفــری، دو بازیگر پیشکســوت 
عرصه ســینما و تلویزیون کشورمان 
درباره دلایل فراموش و کم کار شدن 
برخی از بازیگران اســت که در گفت 

وگوهایی مجزا عنوان شده است.
بازیگران قدیمی هالیوود از 
سوی دولت و سندیکا حمایت می 

شوند
مجید مظفری دلایل فراموش و به 
حاشیه رانده شدن برخی از بازیگران را 
مختلف می داند و می گوید: در اینجا 
تمام بازیگرانی که سنشان از یک حدی 
بالاتر می رود، فراموش می شوند؛ در 
صورتی که هیچ جای دنیا اینطور نیست 
و هر هنرپیشه ای در تمام دنیا به یک جا 
و یک دفتری وابســته است که برایش 
کار جور می کنند؛ آن ها سندیکا دارند، 
نمی گذارند بیکار باشــند و فراموش 
شــوند. الان یکسری از هنرپیشه های 
قدیمی هالیــوود را گهگاه در فیلم 
ها می بینیم. این ها حمایت دولتی، 
سندیکایی و انجمنی می شوند اما در 

سینمای ایران اینطور نیست. 
او در همین زمینه سینمای هند 
را هــم مثال زده و توضیح می دهد: 
یکی از ویژگی های ســینمایی هند 
این اســت که به هیچ عنوان نمی 
توانید به راحتی واردش شــوید. 
باید دوره ای را بگذرانید و وابسته 
به انجمنشان شــوید. من اگر بروم 
هند بگویم می خواهم بازیگر شوم 
حتی نقش ســیاهی لشــکر هم به 
من نمی دهند چون نظام مشــخصی 
دارند. یکی از هنرپیشه های معروف 

ما اوایل دهه شصت رفت هند اما به او 
نقشی ندادند؛ زیرا عضو سندیکا نبود. 
حتی رفت کارهای اکشــن انجام دهد 
و کارگردانی کند اما باز هم نگذاشتند 
زیرا باید وارد سندکیا می شد ولی اینجا 
هر کســی از در خانه ای خارج شود و 
فکر کرد می تواند بازیگر شــود، یک 
هفته بعد جلوی دوربین می رود حالا 

یا با ارتباط یا با پول.
رســتوران داری که به تهیه 

کننده پول داده تا جلوی دوربین 
برود

این هنرمند با اشاره به برخی افراد 
غیرحرفــه ای که با پرداخت پول برای 
خود نقش می خرنــد، عنوان می کند: 
الان یکی از مشکلات بزرگ سینمای 
ما این اســت که ما تهیه کننده نداریم، 
بلکه ســرمایه گذار داریم. تهیه کننده 

های خوب ما تعدادشــان بــه اندازه 
انگشتان دســت هم نیست. فیلم اگر 
تهیه کننده داشته باشد خودش می داند 
چکار کند. فیلم هایی که دهه شصت، 
هفتاد و هشتاد ساخته می شدند، اکران 
دوم و ســوم در تهران و شهرســتان 
داشــتند اما الان یک اکران بیشتر نمی 
رود. الان هم در تئاتر و هم در ســینما 
کمتر از بازیگران دو نســل قبل یا یک 
نســل قبل استفاد می شود و به نظر من 

این به وزارت ارشاد برمی گردد. وقتی 
طرف بــه عنوان تهیه کننده، لیســت 
می دهد که من می خواهم با این آدم ها 
کار کنم، وزارت ارشاد اصلا نمی پرسد 
که این آدم ها کارت خانه سینما دارند 
یا نه، اصلا این کاره هســتند یا نیستند. 
از این مســایل زیاد اتفاق می افتد. چه 
در تلویزیون و چه در ســینما مواردی 

داریــم که پول می دهند تا بازی کنند و 
کســی هم نیست که جلوی این قضایا 
را بگیرد به همین دلیل است که خیلی 
از بچه های ما بیکارند. شــاهد بودم که 
طرف شغلش، شغل شریف چلوکبابی 
بوده و به تهیه کننده پول داده اســت تا 

جلوی دوربین برود.
تهیــه کننده هــا مجبورند 
به جای دســتمزد پولــی هم از 

بازیگرها بگیرند
مظفری سود کم تهیه کننده ها از 
ســاخت فیلم ها را هم یکی از دلایل 
استفاده از بازیگران جدید و کم خرج 
می داند و می گوید: تهیه کننده و سرمایه 
گذار ما مثلا ۵ میلیادر برای ساخت یک 
فیلم هزینه می کند و اگر اکران شــود و 
هیچ بلایی سرش نیاید باید ۱۵ میلیارد 
بفروشــد تا پول خــودش بعد از دو 
سال به دســتش برسد. سینمای ایران 
و وزارت ارشــاد باید آنقدر سوبسید 
به تهیه کننــده ها بدهد و امکان اکران 
خارج از ایران را برایشان فراهم کند تا 
تهیه کننده بگوید حالا که اکران خارج 
دارم و می توانــم کارم را به تلویزیون 
و یا ارگان های دیگر بفروشــم و سود 
 کنم، چرا نروم از یک هنرپیشه کاربلد 

چهره و هنرپیشه های قدیمی استفاده 
کنم. چون فیلم های مــا اکران خارج 
از ایــران ندارند و فروش آنچنانی هم 
ندارند، تهیه کننده ها تقریبا مجبورند 
گاهی از آدم هایی اســتفاده کنند که به 
جای دســتمزد تازه یــک پولی هم از 

آن ها بگیرند.
برای قدیمی های بازیگری 

سوژه خوب نداریم
محمــود جعفری هــم در این 
خصوص به ایســنا می گوید: یکی از 
علت های فراموش شــدن بازیگرها 
می تواند کهولت ســن باشد و اینکه 
بازیگر دیگر قادر نیست دیالوگ حفظ 
کنــد و آن حرکت هــای لازم را انجام 
دهــد. بخش دیگر هم به این دلیل این 
است که نقش مناسبی گیرش نمی آید؛ 
مثلا نقش اصلی می خواهد بازی کند 
ولــی در آن فیلم یا ســریال چون الان 
جوان گرایی اســت، نقش اصلی به او 
نمی رســد، در نتیجه بازی نمی کند و 
مدتی بیکار می ماند. دلیل دیگر هم این 
اســت که سوژه هایی نداریم که انقدر 
خوب باشــد که آدمی که ســنش بالا 

است بازی کند.
روابط فیلم سازان با برخی 

و کم کاری برخی دیگر
او در عین حال روابط فیلم سازان 
بــا برخی از افراد را دلیل دیگری برای 
بیکاری و کم کاری برخی از بازیگران 
می داند و اضافــه می کند: علت دیگرِ 
ایــن موضــوع روابط تهیــه کننده و 
کارگردان با یکســری از افراد اســت 
که باعث می شود، عده ای دیگر بیکار 
باشند؛ چون این رابطه ها را با این افراد 
ندارنــد. البته گاهی هــم بازیگران به 
لحاظ اخلاقــی و مالی با تهیه کننده و 

کارگردان به توافق نمی رسند.

در گفت وگو با ۲ بازیگر قدیمی به بحث گذاشته شد؛

پشت پرده فراموش شدن بازیگران؛ 
از روابط پنهان تا خرید نقش !

در دنیای جذاب و فریبنده بازیگری، چه بسیار افرادی که به سرعت چون ستاره درخشیدند اما به مرور کم فروغ و حتی گاهی خاموش شدند!

گروه سینما و تلویزیون-
ســازندگان فیلم کمدی فانتزی 
»گل ســرخ« بــا دریافت پروانه 
نمایش قصد اکــران این فیلم را 
در ســینماهای سراســر کشور 
دارند. فیلم ســینمایی گل سرخ 
به کارگردانی مرتضی آتش زمزم 
که پیــش از این با نام های هولیا 
و جگر زلیخا شناخته می شد، با 
ملاحظاتی و اعمال تغییراتی در 
نســخه نهایی، موفق به دریافت 
پروانه نمایش شد. کمدی فانتزی 
گل ســرخ طبق برنامه ریزی ها 
قرار است اواسط پاییز امسال به 
اکران عمومی در سینماها برسد. 
ســازندگان به همین مناسبت از 
نخستین پوستر فیلم نیز رونمایی 
کرده اند. زنده یاد علی انصاریان 
در ایــن فیلم نقش یک خواننده 
غیر مجاز را بازی کرده که به زبان 

انگلیسی تسلط ندارد، ولی اصرار 
به خواندن ترانه های انگلیســی 
دارد. وی در پایــان فیلم ترانه ای 
با نام گل ســرخ از سروده های 

فریدون مشیری فقید را خوانده 
که وجه تسمیه نام جدید فیلم نیز 
قرار گرفته است.   پوریا پورسرخ، 
محمــد رضــا هدایتــی، علی 

انصاریان، مریم امیرجلالی، بهراد 
خرازی و محمد فیلی و افشــین 
ســنگ چاپ، مجید شهریاری، 
شــراره رخام، شیوا خسرو مهر، 
شیوا طاهری، مهدی امینی، علی 
کوچولو، مهدی حسینی، مریم 
نقیب، هدی استواری و مسعود 
حقی بازیگران اصلی فیلم بوده 
اند. ویلما الــس بازیگر آلمانی 
الاصل معروف سینما و تلویزیون 
ترکیه و هولیا دیکن دیگر بازیگر 
شناخته شده ترکیه ای در این فیلم 
بازی داشته اند. تهیه کنندگان فیلم 
ایرج تقی پــور و مرتضی آتش 
زمزم هستند.سازندگان به جای 
خلاصه داستان، این متن را ارائه 
داده انــد: در ایران پدر و مادرها 
به بچه هاشــون اجازه هرکاری 
را نمی دهند، ولی همیشــه نوه 

داستانش فرق داره!

گروه سینما و تلویزیون - مینا 
وحید بازیگر ســینما و تلویزیون از 
حضور در سریال »افرا« و شخصیت 
مهتــاب که پیش از این در تلویزیون 

نبوده است سخن گفت.
مینا وحید بازیگر سریال »افرا« با 
اشاره به این مجموعه که این شب ها 
به کارگردانی بهرنگ توفیقی از شبکه 
یک سیما پخش می شود درباره دلایل 
پذیرفتن آن بیان کرد: بعد از ســریال 
»بانوی عمارت« سالی ۶ یا ۷ سریال 
به من پیشنهاد می شد اما من همیشه 
نســبت به پذیرش نقش سخت گیر 
بوده ام به همین دلیل نمی توانستم آنها 

را بپذیرم.
وی با اشــاره به آخرین سریال 
خود در تلویزیون گفت: خود »بانوی 
عمارت« هم شــرایط بسیار خاصی 
داشت عزیزالله حمیدنژاد کارگردان 
هنرمند و خاصی بود و این ســریال 
فیلمنامه خوبی داشت که باعث شد 
حضور در آن برایم جالب باشد. نقش 
جواهر هم شخصیت عجیبی داشت 
و همه اینها دلیلی شــد در آن سریال 

بازی کنم.
بعد از »بانــوی عمارت« 
تصمیم بــه کار در تلویزیون 

نداشتم
بازیگر »افرا« ادامــه داد: با این 
حال بعد از آن سریال تصمیم به کار 
در تلویزیون نداشتم، به دلیل سخت 
گیــری هایی که در مدیوم تلویزیون 
اعمال می شــود به ویــژه در محتوا 
که انطــور که در واقعیــت اجتماع 
وجود دارد به زندگی مردم پرداخته 
نمی شود و برعکس همه چیز گل و 
بلبل نشــان داده می شود. البته شاید 
این کار سیاست بدی نباشد، شرایط 
معیشــت مردم اینقدر تراژیک است 
که شــاید نیاز است به آنها امید داده 

شود.
از جمله دلایــل پذیرش »افرا« 
همین واقع گرایــی در فیلمنامه بود 
معمولاً در تلویزیون زن را موجودی 

ضعیف نشان می دهند که به دلیل اعتیاد 
یا خیانت همســر و یا کتک خوردن 
از او تصمیم بــه طلاق می گیردوی 
با اشــاره به جذابیت هــای »افرا« و 
حضور در آن بیان کرد: از جمله دلایل 
پذیرش »افرا« همین واقع گرایی در 
فیلمنامه بود معمولاً در تلویزیون زن 
را موجودی ضعیف نشــان می دهند 
که به دلیل اعتیاد یا خیانت همســر و 
یا کتک خوردن از او تصمیم به طلاق 
می گیرد که آن هــم در انتها به دلیل 
مصلحت و انسجام خانواده به زندگی 
ادامه می دهند اما مهتاب تصویری از 
یک زن قدرتمند اســت که به حقوق 
فردی و اجتماعی خود آگاه اســت و 
با تمام تلاشی که برای حفظ خانواده 
دارد از خواسته های به حق خود نیز 

نمی گذرد.
بازیگــر »افرا« تصریــح کرد: 
مهتاب یک جراح متخصص اســت 
که در شــرط ضمن عقد با همسرش 
مقرر کرده اســت که بعد از یک سال 
به تهران بروند و همسرش هم به آن 
متعهد شــده اما بعد از سال ها که از 
زندگی مشترکشــان گذشته به تعهد 
خود پایبنــد نبوده اســت و همین 
معضلات باعث کینه و دلسردی در 

زندگی زناشویی این دو شده است.
وی با اشــاره بــه واقعیت های 
زندگی کاراکتر مهتاب تصریح کرد: 
ایــن زن بلندپروازی هایــی دارد که 
بــرای آنها می خواهد طلاق بگیرد و 
پاشنه آشیل این طلاق حاج محمود 
با بازی مهدی سلطانی است که او را 
بزرگ کرده و به لحاظ مادی و معنوی 
حمایتش کرده است تا پزشک شود 
و حالا مهتــاب نمی خواهد به روی 
محبت های عمویش چشم ببندد. این 
زن به دلیل این مشــکلات چند سال 
قرص ضــد حاملگی می خورد و به 
شوهرش می گوید نمی تواند باردار 
شــود، او دروغ می گوید و کاری که 

می کند همپای خیانت است.
دغدغه هــای  تفــاوت 

جوان تحصیلکــرده امروز با 
چالش های سریال ها

مینا وحید با اشاره به ویژگی های 
شــخصیتی نقش خــود گفت: این 
موقعیت بــه گونه ای بود که به نظرم 
آمد به بهترین شــکل می توانم آن را 
به مخاطب هم منتقل کنم. او زنی غد 
و درون گراســت و این مشکلات را 
تاکنون بیرون نریخته است، او دختر 
تنهایی است و من فکر می کنم تا این 
بخــش از قصه هم مــردم به خوبی 
بــاورش کردند.ایــن بازیگر درباره 
ضرورت نمایش چالش های جدید 
و به روز با زندگی مردم در سریال ها 
و تأثیــر آن در زندگــی روزمره بیان 
کــرد: بهتــر اســت در تلویزیــون 
ســریال هایی ساخته شــود که درد 
روز جامعه را به تصویر بکشــد چرا 
که مخاطب امروز تلویزیون جوانان 
تحصیلکرده ای هستند که چالش ها 
و دغدغه هایشان با آنچه در سریال ها 
نمایش داده می شــود متفاوت است 
و اگــر تلویزیون به این دغدغه ها بی 
توجهی کند مخاطب خود را از دست 

می دهد.
واکنش به سکانس احیای 

بیمار
وی در واکنش به سوالی درباره 
یکی از ســکانس های سریال که به 
احیای یکی از بیماران در حال مرگ با 
استفاده از شوک می پردازد و موجب 
انتقادهایی توسط کاربران شبکه های 
اجتماعی شــد، گفــت: جواب این 
قســمت به من ارتباطی پیدا نمی کند 
و من به عنــوان بازیگر همه آنچه را 
که کارگردان می گوید اجرا می کنم و 
البته تلاشم هم این است که به بهترین 
نحو اجرایی شــود. با این حال برای 
همین سکانس دو متخصص آن زمان 
به بیمارســتان لاهیجان آمدند و همه 
مراحل احیــا را توضیح دادند و بعد 

از آن بود که کارگردان این ســکانس 
را تصویربرداری کرد. وی با اشــاره 
به بازخوردهایی که در همین مدت 
پخش از مخاطب داشته است گفت: 
کمترین مشکل این نسل همین سرد 
بودن و بی اهمیت بودن همسرانشان 
است و به من پیغام می دهند که همسر 
من هم سرد و بی توجه است و حالا 
راهــکاری کــه در فیلمنامه می آید 
می تواند راهکاری برای روزمره مردم 
در زندگی های واقعی شأن باشد.مینا 
وحید با اشــاره به داســتان موازی 
دیگری که در قصه شکل گرفته است، 
عنوان کرد: اینجا عشق دو جوانی را 
می بینیم که هم دانشگاهی هستند، به 
هم عشق می ورزند و روابطی پنهانی 
دارند که در جنگل، کافه و… نمایش 
داده می شــود و صد در صد این مدل 
ممنوع اســت اما اینها وجود دارد. در 
عین حال اگــر پدر و برادر آن دختر 
با ایــن علاقه اینقدر تنــد برخورد 
نمی کردند ماجرا به آنجا نمی کشید 
که پیمان کشــته شــود. این بازیگر 
درباره نحوه کار با توفیقی نیز تصریح 
کرد: بهرنگ توفیقی با بازیگر در صلح 
و در تعامل است. اگر اختلاف نظری 
داشتیم درباره اش صحبت می کردیم 
و اگر من نمی توانستم ایشان را قانع 
کنم به حرف او گوش می دادم چون 
بــه هر حال کارگردان بود و در زمینه 
تخصصی اش من می پذیرفتم. با این 
حال فیلمنامه هم به قدری درســت 
بود که چالش چندانی نداشــتیم، من 
معمولاً فیلمنامه هــا را که می خوانم 
بــا خودم می گویم ایــن دیالوگ ها 
چیست ولی این فیلمنامه به بازی من 
کمک می کرد و بســیار آن را دوست 

داشتم.
این فیلمنامه آنطور که خوانده ام 
در بخش هایی با اشک و تلخی هایی 
همــراه اســت امــا فکــر نمی کنم 

تلخی های آن خیلی زیاد باشــدوی 
دربــاره اینکه چــرا معمــولاً بیان 
مشــکلات در سریال ها و اثرگذاری 
آن به تراژدی های تلخ منجر می شود 
توضیــح داد: این فیلمنامه آنطور که 
خوانــده ام در بخش هایی با اشــک 
و تلخی هایی همراه اســت اما فکر 
نمی کنم تلخی هــای آن خیلی زیاد 
باشــد. اینجــا لج و لجبــازی زن و 
شوهری و عشق دو جوان را می بینیم، 
مشکلاتی هم بین این خانواده ها پیش 
آمده اســت، یک نفر کشــته شده و 
چالش هــای جدیدی بوجود می آید 
که بیشــتر قصه را اتفاق محور کرده 

است تا تراژیک.
بازیگــر »شــهرزاد« درباره تم 
تلخــی و انــدوه در ســریال ها نیز 
گفت: بهتر اســت که فیلم و سریال 
از احســاس مخاطب سواســتفاده 
نکنــد. وقتی نمی دانیــم فیلمنامه را 
چطور جلو ببریم از احساســات او 
استفاده می کنیم. فیلم و سریال هایی 
هســت که یک نفر کشته می شود و 
تا انتها مخاطــب را با همان تم جلو 
می برد و مخاطب هم ممکن اســت 
بــا ان همراه شــود و حتی این غم او 
را دچار کاتارسیسم )رهایی( کند که 
از اینکه به جای قهرمان داســتان در 
این موقعیت تلخ قرار نگرفته اســت 

خوشحال باشد.
این بازیگر در پاســخ به سوالی 
درباره اینکه چگونه از نقش مهتاب 
و تعارض هایی که در این شخصیت 
وجــود دارد برآمده اســت، گفت: 
مهتــاب ابعاد مختلف شــخصیتی 
دارد. از طرفــی یک زن تحصیلکرده 
و جراح است که شخصیت منحصر 
به فردی است و از طرفی شخصیتی 
درونگرا و تودار اســت و بیشــتر از 
اینکه حسی باشد منطقی است و من 
باید همه این ابعاد را نمایش می دادم. 

وی در توضیح بیشــتر این چالش ها 
افزود: ممکن نیســت بازیگر نقشی 
را بپذیــرد اما درگیــر احوالات آن 
نقش نشــود چرا که ایفای یک نقش 
به نحو احسنت مســتلزم درک ریز 
و بم شــخصیت نقش و عجین شدن 
با خوشــی ها و مصائب آن اســت. 
در مــورد مهتاب »افــرا«، از آنجا که 
شخصیت در بحرانی ترین موقعیت 
زندگی اش بــود، درگیری و زندگی 
سرد با همســر، متهم به قتل شدن و 
تصمیم گیــری برای زندگی کودکی 
که بار مسئولیت بزرگی بر دوش این 
زن می گذارد، همه و همه روزهای پر 
فشــاری را برای من به عنوان بازیگر 
رقــم زد چرا که نمی شــد از حال و 
هوای مهتاب جدا باشم و می خواستم 

مهتاب باورپذیری بیافرینم.
اولیــن بار اســت در کار 

تجاری حضور می یابم
این بازیگــر که در حال حاضر 
مشــغول بازی در ســریال »جزیره« 
به کارگردانی ســیروس مقدم است، 
گفت: غیر از ســریال »جزیره« برای 
اولیــن بار در یــک کمدی هم بازی 
می کنــم که چالش جدیــدی برایم 
اســت و امیــدوارم از این تیغ دو لبه 
بگذرم. احســاس می کنم به اندازه 

کافی بــا کارگردانان حرفه ای و 
فیلم و ســریال های جدی و 
هنــری کار کــرده ام و با این 
اثر کمدی اولین بار اســت 
که در یک ســریال تجاری 
ظاهر می شوم. برای خودم 
چالش بود که ببینم چطور 
در آن ظاهر می شوم و البته 
در اینجا هم کارگردانی 
حرفــه ای بر ســر کار 

است.
دربــاره  وی 
حضــورش در این اثر 

تجاری عنوان کرد: شاید اگر دو سال 
پیش پیشنهاد می شد نمی پذیرفتم و 
آن زمان نمی توانســتم خطر کنم. اما 
الان به این نتیجه رسیدم که می توانم 
در آن حضور داشــته باشم اینگونه 
هم نیســت که کاری پیشنهاد شود 
و بپرسم که مســائل مالی آن چقدر 
اســت یا اینکه چون پروژه ای ندارم 
ســریالی را بپذیرم وگرنه از »بانوی 
عمارت« تا »افرا« ســه سال در خانه 
نمی مانــدم و از میان پروژه ها، کاری 

را قبول می کردم.
مینا وحیــد درباره اینکه چقدر 
ممکــن اســت که دســتمزد روی 
انتخاب هایش اثر بگذارد، بیان کرد: 
هیچکس از پــول بدش نمی آید اما 
خدا را شکر همیشــه تأمین بوده ام 
و موقعیتــم هــم به گونــه ای بوده 

است که به خاطر پول کاری انتخاب 
نکنم. به طــور مثال از حیث مالی و 
حتی موقعیتی برای بازیگر بهتر است 
کــه در پلتفرم ها کار کند ولی پیش از 
این شخصیتی برای یکی از سریال ها 
پیشنهاد بود که شــبیه نقش جواهر 
در »بانوی عمــارت« و حتی خیلی 
ســنگدل تر از آن بود و اثر هم به یک 
کارگردان حرفه ای تعلق داشت حتی 
وقتی این کار را رد کردم واســطه ای 
که از طرف پروژه پیشنهادش را داده 
بــود تعجب کرد اما مــن فکر کردم 
آن شــخصیت پر از چالش و منفور 
و محبــوب را پیش از این در »بانوی 
عمارت« بازی کرده ام و نمی خواستم 
دوبــاره تکــرارش کنم چــون این 
تکــرار دوباره خیلی خطرناک بود و 
نمی خواستم در ذهن مردم جا بیفتد 
که من اینقدر بدجنس هســتم.وی 
در پایان دربــاره انتخاب نقش های 
خود گفت: نقشی را انتخاب می کنم 
که بتوانم به عنــوان یک وکیل از 
شخصیت دفاع کنم. وکیل حتی 
نقطه ضعف ها را می داند و آنها 
را می پذیرد تا بتواند از آنها دفاع 

کند.

مینا وحید مطرح کرد؛

مهتاب »افرا« قبلا در تلویزیون نبود 

خیز کمدی فانتزی »گل سرخ« برای اکران

بــه طــور حتم کهولت ســن و فقــدان طراحــی نقش های 
مناســب برای این گروه ســنی یکــی از دلایــل اصلیِ به 
حاشــیه رانده شــدن بازیگران محسوب می شــود؛ اما در 
ایــن میان، دلایل دیگــری هم وجود دارد که ایــن علت ها را 
برای شــما از زبان دو بازیگر پیشکسوت نقل خواهیم کرد.
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